
Helaas is de fractie van DUS Weert maandagavond 6 december 2021 niet in de gelegenheid om 
aanwezig te zijn vanwege andere verplichtingen. Hierbij onze vragen voor agendapunt 14. 

Agendapunt 14
Principeverzoek realisatie zonneweide tussen de 1e Schoorbaan en de 2e Schoorbaan.
Vraag:

1. Worden er voorwaarden gesteld aan de ruimtelijke aanpassing?
2. Is het de bedoeling dat de panelen aan het zicht worden onttrokken?
3. Hoe kan het dat er een overcapaciteit is van 2.1 MW
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